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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen lépéseket tervez a kormány a Kistarcsán és 
Csömörön évek óta érezhető elviselhetetlen bűz felszámolásáért?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóból már bizonyára Ön is értesült a kistarcsaiak és csömöriek egyre égetőbb problémájáról,
amely egy nem behatárolt, de lassan már elviselhetetlen bűzt jelent. Az elmúlt években több jelzés
is érkezett az illetékes hatóságokhoz és önkormányzatokhoz, de megoldás sajnos nem született a
problémára.

Ennek hatására a helyiek az alábbi petíciót indították el a napokban:

https://www.peticiok.com/jolevegotkistarcsanak

„Jó Levegőt Kistarcsának!

Évek  óta  megkeseríti  a  környéken  élők  mindennapjait  az  időszakosan  érezhető,  jellegzetes,
hányingert,  fejfájást  okozó,  torokkaparó,  záptojáshoz  vagy  csatornabűzhöz  hasonló  szag.  A
Zsófialiget,  Móraliget,  Homokdűlő,  Simándy-liget,  Kerepes-Széphegy  ill.  Csömör  egy  részét
időnként ellepő, környezet- és egészségkárosító bűz életminőségünk romlásához vezet. A szaghatás
minimalizálását ill. megszüntetését közös célunk elérni. A lakosságot nem érheti bűzhatás

EGYETLEN  LAKOS  SEM  KÖTELES  ELTŰRNI,  HOGY  LAKÓHELYÉN
SZAGTERHELÉSNEK LEGYEN KITÉVE,

mindannyiunk alapvető joga, hogy tiszta levegőt szívhasson, ezért közös civil összefogásra hívjuk az
itt élőket. 

Nyílt levél formájában segítséget kérünk az alábbi személyektől az évek óta húzódó "bűz ügyünk"
kapcsán:



- Vécsey László országgyűlési képviselő úr 

- dr. Tarnai Richárd kormánymegbízott úr,

- a Pest megyei Kormányhivatal elnöke

- dr. Bándi Gyula, alapvető jogok biztosa

- Rácz András, környezetügyért felelős államtitkár úr

- Horváth Ildikó, egészségügyi államtitkár asszony 

Ugye Ön sem akar bűzben élni?

Kérjük,  aláírásával  támogassa közös  törekvésünket  a  bűz  végleges  megszüntetése  érdekében.  A
minél  erősebb nyomásgyakorlás  érdekében kérjük,  az  aláírása  mellett  tüntesse  fel  azt  is,  hány
gyermek vagy 18 éven aluli fiatal lakik Önnel egy háztartásban.

Kérjük, a felhívást és a linket ossza meg más helyi csoportokban is, szóljon a szomszédainak, az
érintett településen élő rokonainak, ismerőseinek. 

"Hogyha az emberek összefognak, elképesztő,  hogy mi mindent elérhetnek.  És sok mindenre rá
tudnak venni másokat is." (Agatha Christie) 

Összefogással sikerülhet! 

Jó levegőt Kistarcsának!”

Jómagam januárban jártam a helyszínen, ahol beszéltem az érintettekkel. A legnagyobb probléma,
hogy sok a megválaszolatlan kérdés a bűz keletkezését illetően. Viszont azt nem várhatja el senki,
hogy a helyieknek együtt kelljen élniük ezzel az elviselhetetlen bűzzel. Éppen ezért azt gondolom,
hogy a kérdés már meghaladja az önkormányzatok mozgásterét és kormányzati beavatkozásra van
szükség az ügy kivizsgálására.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen lépéseket tervez a kormány
a fenti ügy kivizsgálása, rendezése és a bűz megszüntetése érdekében?

Várom megtisztelő válaszát!
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